

江苏金融租赁股份有限公司 第三届董事会第九次会议决议公告

江苏金融租赁股份有限公司第三届董事会第九次会议决议公告... 公告编号:2022-004

一、关于《2021年度董事会工作报告》的议案... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

二、关于《2021年度财务决算报告及2022年度财务预算报告》的议案... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

三、关于《2021年度利润分配方案》的议案... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

四、关于《2021年度内部控制评价报告》的议案... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

五、关于《2021年度关联交易管理报告》的议案... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

六、关于《2021年度薪酬管理制度》的议案... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

七、关于《2021年度聘任高级管理人员的议案》... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

八、关于《2021年度聘任会计师事务所的议案》... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

九、关于《2021年度聘任律师事务所的议案》... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

十、关于《2021年度聘任审计机构的议案》... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

十一、关于《2021年度聘任资产评估机构的议案》... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

十二、关于《2021年度聘任法律顾问的议案》... 表决结果:同意11票,反对0票,弃权0票。

朱志伟的书面辞职报告、因个人工作原因,陈沐冰先生申请辞去江苏金融租赁股份有限公司... 公告编号:2022-004

江苏金融租赁股份有限公司 2022年第一季度报告

江苏金融租赁股份有限公司 2022年第一季度报告... 公告编号:2022-001

Table with 3 columns: Item, This Period, and Compared to the Same Period of Last Year. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Compared to the Same Period of Last Year. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Compared to the Same Period of Last Year. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Compared to the Same Period of Last Year. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Compared to the Same Period of Last Year. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Compared to the Same Period of Last Year. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Compared to the Same Period of Last Year. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Compared to the Same Period of Last Year. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

公司负责人:熊先根 主管会计工作负责人:张春彪 会计机构负责人:潘青... 公告编号:2022-001

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

江苏金融租赁股份有限公司 2022年第一季度报告... 公告编号:2022-001

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, and 2021年第一季度. Includes financial data like Total Assets, Revenue, and Profit.

江苏金融租赁股份有限公司 关于续聘2022年度会计师事务所的公告

江苏金融租赁股份有限公司 关于续聘2022年度会计师事务所的公告... 公告编号:2022-001

江苏金融租赁股份有限公司 关于召开2021年年度股东大会的通知

江苏金融租赁股份有限公司 关于召开2021年年度股东大会的通知... 公告编号:2022-001

江苏金融租赁股份有限公司 关于召开2021年年度股东大会的通知

江苏金融租赁股份有限公司 关于召开2021年年度股东大会的通知... 公告编号:2022-001

江苏金融租赁股份有限公司 关于召开2021年年度股东大会的通知

江苏金融租赁股份有限公司 关于召开2021年年度股东大会的通知... 公告编号:2022-001